
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XXIX/21 

XXIX Sesja w dniu 27 stycznia 2021  

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:45 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Beata Kmito 

7. Jarosław Kopyciński 

8. Justyna Korybska 

9. Agnieszka Kościelska 

10. Anna Maciuszonek 

11. Katarzyna Mała 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary  

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXIX Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych.  

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było 13 radnych, co stanowi quorum  

do podejmowania prawomocnych uchwał 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 



3. Przyjęcie protokołu z XXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 30 

grudnia 2020 r. 

Radni nie mieli uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 30 

grudnia 2020 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 

Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z okresu międzysesyjnego od 25 listopada 2020 r.  

do dnia 30 grudnia 2020 r. 

 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że do publicznej wiadomości powinien być podany termin 

obowiązywania umowy na wywóz nieczystości płynnych. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że umowa podpisywana jest na rok i dotyczy wywozu nieczystości 

płynnych z gminnych obiektów, nie dotyczy wywozu nieczystości od odbiorców indywidualnych. 

 

Pan Andrzej Florczyk zapytał na czym polega badanie opłacalności przewozów autobusowych, 

czy jest stosowane jakieś kryterium. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że takim kryterium będzie sprzedaż biletów na poszczególnych 

liniach. Jeśli na danej linii będzie jeździło dwóch pasażerów, to utrzymywanie takiej linii jest 

bezcelowe. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęło jedno 

zapytanie, które wraz z odpowiedzią załączone jest w programie esesja. 

Radni nie mieli pytań i nie złożyli interpelacji. 

6. Wnioski sołtysów. 



Nie wpłynął żaden wniosek od sołtysów z terenu Gminy Młynary. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041 oraz 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021, 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2021-2041. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

NIEOBECNI (2) Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021, 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do zmiany budżetu na rok 2021. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 

Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 



 

c) udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 

Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 

 

d) w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówce oświatowej prowadzonych przez Gminę i Miasto Młynary. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Sekretarz o omówienie uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówce oświatowej prowadzonych przez Gminę i Miasto Młynary .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 



Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 

 

e) planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Młynarach na 2021 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o opinię do 

uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Młynarach na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 

Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 

 

f) przyjęcia "Strategii Rozwoju Elbląskiego Obszaru Funkcjonalnego/Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych" 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia "Strategii Rozwoju Elbląskiego Obszaru Funkcjonalnego/Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz 

Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 



NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że odpowiedzi były udzielane na bieżąco. 

 

9. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przed sesją Radni otrzymali pismo w 

sprawie przygotowania strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego oraz samorządów leżących w bliskim sąsiedztwie drogi wodnej łączącej Zalew 

Wiślany z Zatoką Gdańską wraz z załącznikiem w formie ankiety. Ankieta ta została również 

przekazana Radnym w formie elektronicznej. Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił 

Radnych o wypełnienie ankiety i odesłanie pod wskazany adres. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że do wnoszącego petycję w sprawie szczepionek 

przeciw covid-19 została wysłana prośba o uzupełnienie petycji. Do dnia dzisiejszego nie 

wpłynęła odpowiedź od wnoszącego, w związku z powyższym petycja pozostaje bez 

rozpoznania. 

Pani Beata Kmito poprosiła, o zgłoszenie do Zarządu Dróg Wojewódzkich, żeby piaskarka 

jeździła wcześniej, ponieważ z powodu śliskiej drogi nie da się dojechać do pracy. Poprosiła 

aby zgłosić, że przy obu zjazdach przy kościele na drodze 509 w Zastawnie są ogromne dziury. 

Pani Burmistrz powiedziała, że monity do Zarządu Dróg Powiatowych i Wojewódzkich są 

regularne. W sytuacjach kryzysowych gmina reaguje nie zważając na to, czyja jest droga, ale 

gmina nie może wyręczać zarządcy drogi w jego obowiązkach.  

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy oczyszczalnia po remoncie będzie świadczyła usługi dla 

ościennych gmin, czy będzie to stanowiło dochód dla gminy. 

Pani Burmistrz powiedziała, że oczyszczalnia ma zaspokoić potrzeby naszej gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w planie pracy Rady Miejskiej w marcu jest 

rozpatrzenie sprawozdania z funkcjonowania ZWiK w Młynarach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o dokumentację dotyczącą likwidacji 

spółki oraz inwestycji jaką jest budowa oczyszczalni ścieków  w Młynarach.   

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że odpady segregowane zabierane są i wrzucane do jednego 

samochodu razem z odpadami zmieszanymi. Pan Andrzej powiedział, że to nie jest wyjątek 

tylko standard. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że takie sygnały do niej docierały i osobiście to sprawdziła. 

Samochód jest w środku dzielony i zabiera odpady zgodnie z harmonogramem poszczególnych 

rodzajów odpadów w danym dniu. Gmina sukcesywnie kontroluje odbiór odpadów. Pani 



Burmistrz powiedziała, że dotarła do niej wiadomość, że pracownicy firmy Koma zabierają ze 

śmietników tylko część odpadów z wierzchu nie opróżniając ich do końca. W tej sprawie był 

monit włącznie z oficjalnym pismem. Jeśli sytuacja się nie zmieni, wówczas będą naliczane 

kary. Pani Burmistrz powiedziała, że taka sama sytuacja jest w innych gminach.  

Pan Andrzej Florczyk zapytał w jaki sposób gmina kontroluje ilość odpadów zmieszanych  

w stosunku do segregowanych. 

Pani Burmistrz powiedziała, że wzrasta ilość odpadów segregowanych, że jest dobra tendencja. 

10. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXIX Sesji Rady Miejskiej w Młynarach 

. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


